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Geachte mevrouw Kerkmans en heer Van Dijk, 
 
 
Naar aanleiding van de door uw fracties gestelde art. 38 vragen van 27 januari 2016 over  
de kap van 12 bomen op het Stationsplein ontvangt u onderstaand de beantwoording van deze vragen.  
 

1. Waarom vindt het college de aanpassing van een plint van een hogere prioriteit dan de bescherming 
van de bomen in Gouda? Dit ook gezien in het licht van de recent aangenomen vergroeningagenda 
en de resultaten van de klimaatconferentie van Parijs?  

Antwoord: 
Het college vindt de aanpassing van een plint niet van een hogere prioriteit dan de bescherming van 
de bomen in Gouda.  
In dit geval is het helaas zo dat vanwege de aanpassing van de plint van de Goudse een aantal 
platanen gekapt moet worden.  
Voor de herinrichting van het zuidelijk stationsgebied zal echter een integraal ontwerp worden 
opgesteld met een nieuw “groenplan” voor de herplant van bomen in dit plangebied. Doelstelling 
daarbij is dat conform het raadsbesluit van september 2015  de kwaliteit van de groene uitstraling 
van dit plangebied wordt versterkt.  
 
De aanpassing van de plint is een initiatief van de Goudse. De Goudse wil de plint van haar 
kantoorgebouw herontwikkelen en hierdoor (verdere) leegstand voorkomen en nieuwe huurders 
aantrekken.  
Dit plan past in de door het college gewenste herontwikkeling van het zuidelijk stationsgebied omdat 
de voorgestelde programmatische mix (kleinschalige detailhandel/horeca) bijdraagt bij aan een 
levendig en aantrekkelijk stationsgebied.  
Ook zal de nieuwe plint de voetgangersroute naar het centrum op een aangename manier kunnen 
begeleiden. De op de hoek met de Crabethstraat gedachte horeca draagt bij aan de levendigheid 
van het Stationsplein/Bouwmeesterplein. 
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2. Heeft de Goudse Verzekeringen aangegeven om bepaalde zaken te doen / laten indien de plint niet 
kan worden aangepast?  
 
Antwoord:  
Nee. Wel heeft de Goudse aangegeven dat herontwikkeling van de plint gewenst is om (verdere) 
leegstand te voorkomen. 
 

3. Hoelang gaat het duren voordat herplante bomen net zoveel CO2 hebben geabsorbeerd als de 
bomen die nu op de nominatie staan om te worden gekapt?  
 

Antwoord: 
Deze concrete vraag is door ons helaas niet te beantwoorden omdat het ontbreekt aan voldoende 
informatie over CO2 opslag door verschillende bomen (soort, oud/jong, gezondheid, standplaats, 
bladerdek, etc).  
 

4. Zijn er alternatieven verkend om te kijken of de bomen konden worden behouden? Zo ja, waarom is 
er niet gekozen voor een dergelijk alternatief?  
 
Antwoord:   
Er is gezocht naar alternatieven maar de bouw van de plint en de noodzaak van het verleggen van 
de kabels en leidingen maken het behoud van deze bomen helaas onmogelijk.   

 
 
Tijdsbeslag beantwoording vragen:  
Beantwoorden van deze vragen heeft plm. 2 uur nazoeken, collegiaal advies en opsteltijd in beslag 
genomen. 
 
 
 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en wethouders van Gouda, 
 
De secretaris,  De burgemeester, 
 
 
 
 
Drs. B. Meijs  Dr. M. Schoenmaker  
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1. Minuut 
2. G. van der Wateren/GOO 
3. C. Denton/POR 
4. S. Reijs/BOR 


